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Dagsorden skolebestyrelsesmøde den 7.1.2025 kl. 17.00-

20.00 
 

Deltagere:  

Forældre: Dorte, Martin, Lars, Tulle, Anita, Susanne, Elin 

Medarbejdere: Hanne, Lars 

Ledelse: Catharina 

 

Elever: Tim 8.a, Nicklas 8.b  

 

Fraværende: Catharina, Tim, Lars E og Tulle 

Mødested: Personalerummet på Hældagerskolen  

 

Dagsorden: 

 

1. Kl. 17.00 - 17.45 Samarbejde med Bredballe IF herunder præsentation af 

projekt med indretning af hallens cafeområde v. Mette og Dorte 

Referat: 

Dorte fortalte om resultatet af den idécafe, der blev afholdt i foråret 2024, og fremviste det 

idekatalog som frivillige arkitekter har udarbejdet på baggrund af de input der kom på 

idécafeen. 

Der var stor ros til idékataloget.  

For at realisere de gode idéer er der behov for nogle frivillige kræfter der vil være med til at 

søge fonde. Der er en lille arbejdsgruppe, men der er brug for flere hænder.  

Bestyrelsen i BIF inviteres ind på et kommende møde til videre drøftelse af samarbejde mm.   

2. Kl. 17.45 - 18.15 Nyt fra elevrådet 

Referat: 

Elevrådet har arrangeret julehøvdingebold for 4.-9- klasserne. Det var en stor succes. Der var 

ingen med fra centerafdelingen. Det drøftes om det kunne være en mulighed for dem at 

deltage en anden gang.  

Det drøftes om der er en repræsentant fra centerafdelingen i elevrådet. Niklas og Hanne tager 

den med retur til afklaring.  

Der skal arrangeres blokfester i foråret. 

 

3. Kl. 18.15 - 18.45 Evaluering af mobilpolitikken 

- Forældrehenvendelser vedr. brugen af mobil som praktisk redskab til fx 

legeaftaler. Skal der justeres i princippet. 
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Referat 

Der er kommet to henvendelser fra forældre omkring mobilpolitikken. Henvendelserne 

handler om at politikken hindrer børnene i at arrangere spontane legeaftaler. 

Bestyrelsen har evalueret projektet. Bestyrelsen vurderer at mobilpolitikken har gjort en 

positiv forskel og at det har givet færre udfordringer end antaget. De få udfordringer der har 

været er blevet håndteret. Bestyrelsen beslutter at give politikken mere tid og at der derfor 

ikke skal foretages justeringer på nuværende tidspunkt.  

Det besluttes, at mobilpolitikken i løbet af 2025 skal udmøntes i et princip for brug af skærme 

i undervisning og fritid. 

Bestyrelsen ønsker, at skolen er nysgerrig på brugen af skærme i pauser forud for 

udarbejdelse af princippet.  

4. Kl. 18.45 – 19.00 Folkeskolens kvalitetsprogram  

Hvordan kan der arbejdes videre ind i skoleårets planlægning - bestyrelsens 

mandat til at ledelsen forvalter de kommende tiltag på området 

(timefordelingsplan og ændret fagrække) med orientering til bestyrelsen via 

aula-tråden. 

Dorte præsenterede overordnet initiativerne i folkeskolens kvalitetsprogram. 

Bestyrelsen beslutter at give ledelsen mandat til at forvalte de kommende tiltag på området. 

Bestyrelsen ønsker en orientering op til sommer samt en halvårlig orientering/evaluering af 

ændringernes betydning for praksis.  

5. Kl. 19.00 – 19.30 Før-skole 

Beslutning om fremtidig organisering af før-skole 

Referat 

Beslutning vedrørende fremtidig organisering af før-skole udskydes til næste møde. 

Bestyrelsen ønsker at høre skolens argumenter for og imod de forskellige løsninger. 
 

6. Kl. 19.30 – 19.40 Orientering om budget 

Forventet årsregnskab 2024 samt budget for 2025 (endelig godkendelse på det 

kommende SB møde) 

Referat 

Punkt udskydes til næste møde 
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7. Kl. 19.40 – 19.50 Årsmøde for forældre 

Valg af tema, dato og arbejdsgruppe til planlægning af årsmødet 

Referat  

Det aftales at temaet bliver: ”Hvad rører der sig i ungdomsgrupperne i Vejle lige nu?”. Der er 

nedsat en arbejdsgruppe bestående af Martin, Elin og Dorte. Arbejdsgruppen rækkes ud til 

SSP i forhold til at bidrage med oplæg/viden. Arbejdsgruppen præsenterer næste gang et 

udkast til indhold og dato.  

 

8. Kl. 19.50 – 20.00 

Eventuelt 

 

Referat 

Martin har et forslag om at dagsorden skal godkendes umiddelbart før mødestart. Formanden 

beslutter, at dette ikke skal være en praksis, men at dagsorden besluttes af skoleleder og 

formand i fællesskab. 

 

 

 

 
 

 

 


